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planowana jest re~cja - Parku im. W najbliższym czasie 

Bednarskiego, która niewątpliwie powinna być przeprowadzona z udziałem 

mieszkańców. Zgodnie z informacjami prasowymi, rewitalizacja ta budzi duże 

zainteresowanie ze strony mieszkańców przede wszystkim pod kątem zakresu 

prac. W związku z powyższym wnioskuję o przeprowadzenie konsultacji 

społecznych w trybie pilnym. 

Dyskusja wokół planów remontu parku w krakowskim Podgórzu 

rozpoczęła się ponownie w połowie kwietnia br., kiedy w trakcie procesu 

wyboru wykonawcy okazało się, że Park Bednarskiego zostanie ogrodzony, 

a przy skałach stanie metalowy, długi na 1 km płot. Wówczas aktywiści Akcji 

Ratunkowej dla Krakowa zorganizowali konsultacje społeczne dotyczące Parku 

Bednarskiego, w czasie których każdy mógł wyrazić opinię na temat wizji parku 

po remoncie. W odpowiedzi wpłynęło ponad 1300 odpowiedzi. 

Zebrane przez mieszkańców wnioski zostały przedstawione podczas 

spotkania z przedstawicielami Urzędu Miasta: wiceprezydentem Kuligiem, 

dyrektorem ZZM Kempfem i zastępczynią wojewódzkiej konserwator zabytków 

Dominiką Długosz. Niestety mimo składanych publicznie deklaracji, że projekt 

ulegnie zmianie, został rozpisany przetarg bez żadnych postulowanych przez 

mieszkańców zmian. 

Mieszkańcy postulują o wprowadzenie następujących zmian i usunięcia: 

• wszystkich zaplanowanych barierek odgradzających ludzi od 

pięknych skarp, które stanowią o unikatowym charakterze parku, 



■ wszystkich nowo zaprojektowanych bram, bo zamykanie i ogradzanie 

parku dzieli, a nie łączy tereny w mieście, 

• terenowych poręczy mających na celu blokowanie swobodnego 

przemieszczania się po parku, 

• niebezpiecznych palisad na placu zabaw, otaczających urządzenia, 

o wys. 25-75 cm, 

• sceny koncertowej, gdyż jej funkcję może pełnić odnowiona glorietta, 

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o przeprowadzenie 

konsultacji z mieszkańcami oraz natychmiastowe powstrzymanie wycinki drzew 

Parku im. Bednarskiego. 

Z poważaniem 

Senator RP 
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